

ဆူ-ကိုဖီ,ဟံဉ်ဖီဃီဖီဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်အအိၣ်,

**ခဲးသလံးတၢ်ပၤကီၢ်ရၣ်လၢမဲလ်ဘၢၣ်အကူတဖၣ် (Melbourne Archdiocese Catholic Schools)  
အတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်အတၢ်မၤအတၢ်ဃုသ့ၣ်ညါမၤလိ (MACSSIS): 2 September – 20 September 2024**

ကိးနီၣ်ဒဲးန့ၣ်,ပအိၣ်ပတုၣ်တစိၣ်ဖိလၢတၢ်ကကဒိကန့ၣ်ဝဲဒၣ်ပကိုဖီ,ဟံဉ်ဖီဃီဖီဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်ဒ်သိးတၢ်က  
န့ၣ်ပၤမ့ၢ်ပပုၤမၤလိတၢ်အတၢ်ဝဲဒၣ်လဲၤတၢ်ဒ်လဲၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်ကဒါတၢ်ထံၣ်တၢ်ဟံးသးတခါအံၤ အလုၢ်အပူၤ  
ဒိၣ်နီၣ်မး ဆူပတၢ်ကထီၣ်ပသီထီၣ် ဒ်ကိၣ်အပူၤတဝါတဖၣ်လၢတုၤလီၤတီၤလီၤဒီးဘၣ်တၢ်ဆိၣ်ထွဲအီၤဒီးတၢ်ဃု  
သ့ၣ်ညါမၤလိလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်သးဒီးတၢ်ဖဲးမၤတၢ်အကျိၤအကွၢ်လၢအဂ့ၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကျိၤကွၢ်လၢအကါဒိၣ်ဒီးလဲၤအသးဒ်တၢ်လုၢ်လၢတၢ်ဘျါအသိးလၢတၢ်ကဒုးဟံးဃုဒီးထၢဖျိၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤန့ၣ်  
တၢ်မၤအီၤခီဖျိ **MACSSIS**, Melbourne Archdiocese Catholic Schools ကိၣ်အတၢ်မၤဂ့ၤထီၣ်အတၢ်ဃုသ့ၣ်  
ညါမၤလိအတၢ်မၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

MACSSIS မ့ၢ်တၢ်ဃုသ့ၣ်ညါမၤလိတကလုၢ်လၢအဘၣ်တၢ်ညုၣ်ထီၣ်တုၢ်လံအီၤလီၤဆီဒ်တၢ်လၢခဲးသလံးအကူ  
တဖၣ်လၢအအိၣ်လၢမဲလ်ဘၢၣ်အပူၤအဂီၢ်ခီဖျိတၢ်မၤလိမၤဒီးအတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအကရူၢ်တဖၣ်လၢအ  
အိၣ် လၢ MACS, လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်မၤသကိးတၢ်ဃုဒီးပုၤဃုသ့ၣ်ညါမၤလိတၢ်ဖိတဖၣ်လၢအမၤတၢ်ဖဲ  
Learning First ဒီးအိၣ်ဃုဒီးတၢ်တဲသကိးမၤန့ၢ်တၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်ဟ့ၣ်ဖးလၢပကိုခိၣ်တဖၣ်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဖဲ 2023 န့ၣ်န့ၣ်, ကိုဖီ, ဟံဉ်ဖီဃီဖီဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်ဘၣ်တၢ်ကွဲမ့ၢ်အီၤလၢအက ပုၤဃုလၢ MACSSIS ခီဖျိ  
ပလီၤပုၤယဲၤအပျဲၤစီၢ်လၢအဘၣ်အဘၢ ဒီးအိၣ်ဒီးတၢ်ပညိၣ်န့ၣ်လီၤ. လီၤအပုၤယဲၤအပျဲၤစီၢ်အံၤမ့ၢ်တၢ်လီၤလၢပကို  
အခိၣ်အန့ၢ်တဖၣ်ကမၤန့ၢ်ညုၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဟံးဖျါအတၢ်ကွဲးဖျိလၢတၢ်ကထံၣ်ဝဲဒၣ်ကိုဖီ, ဟံဉ်ဖီဃီဖီဒီး ပုၤမၤတၢ်ဖိ  
အတၢ်ဃုသ့ၣ်ညါတဖၣ်အစၢန့ၣ်လီၤ.

MACSSIS တၢ်ဃုသ့ၣ်ညါမၤလိအပျဲၤစီၢ်အံၤဘၣ်တၢ်ဒုးလဲၤတရံးအီၤခီဖျိပုၤထုးထီၣ်ဟ့ၣ်တၢ်လၢတဘၣ်ထွဲ  
လိာ်အသးဒီးပဒိၣ် ORIMA Research Pty Ltd န့ၣ်လီၤ. ပျဲၤစီၢ်အံၤတုၤထီၣ်ဘးတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၢဒီး တၢ်အိၣ်  
သဒိၣ်အိၣ်သဒါအတီၤပတီၢ်လၢအထီၤလၢ အတၢ်ဟံးဖီၣ် သူၣ်ဒၣ်ကိုဖီဒီးကိုအဂ့ၢ်အကျိၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.  
ကိုလၢအပုၤဃုတဖၣ်အိၣ်ဒိၣ်လၢကျိၤကွၢ်လၢ တၢ်ကမၤသီထီၣ်အပူၤအတၢ်အိၣ်သဒိၣ်အိၣ်သဒါ  
အကျဲသန့လၢ တၢ်ကမၤလီၤတၢ်ကိုအပူၤတဝါတဖၣ်ဒ်သိး ဘၣ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါဒီးဘၣ်တၢ်ဒိသဒါအီၤလၢ  
လၢပျဲၤန့ၣ်လီၤ.

ကိုဖီတဖၣ်လၢအအိၣ်လၢပကိုအပူၤကဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤဒီးတၢ်ထံၣ်လိာ်သးလၢတၢ်ဟံးစုန့ၣ်ကျဲအီၤ,တၢ်လီၤဖဲသ  
ရၣ်သမါတဖၣ်ကမၤစၢၤစံးဆၢတၢ်သံကွၢ်တခါလၢလၢအကအိၣ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ.ဟံဉ်ဖီဃီဖီ ဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိမၤ

ပွဲတော်ဗုဒ္ဓသုညါတခါအံလောတော်ဆာကတီတခါလင်လင်လောတော်ဆာကတီသနွံအတီပူခိဖျိလုးခိဒီးတင်ရှင်  
သုင်နီဂံလောတော်ဆာလီန့အီခိဖျိအံမုလ်န့သုလီ. တင်ဟ့ဒ်ကဒါတင်ထံတင်ဟ်သးန့ဖျါ ဝဲဒ်တင်ဗုဒ္ဓသု  
ညါမလိလောအပူကွံတဖ်ဘ်တင်မပွဲအီလောကျိကျဲတဘျးမံလောအဟ်ဗုဒ္ဓလီတဲစိစိစုတဖ်ဒီးပု  
ယဲဘျးစဲအသန့ထံလောအလီဆီလိာ်သးတဖ်အပူန့လီ. ကိုတဖ်ကဟ့ဒ်အါထီတင်ဂုတင်ကျိဘျာ  
ဃး MACSSIS ဖဲတင်မလိ 2 ဒီး 3 လဲတင်အကတီခိဖျိလံာ်တင်ကစီတဖ်ဒီးပုဂုဂီအမံဒယုတဖ်န့  
လီ.

ပုတဂါအတင်ထံတင်ဆိကမိတ်တဖ်န့အကါဒိဝဲဒ်လောတင်ကနပာ်မုပကွံအံဖဲမတင်လောကျဲဒ်လဲ  
န့လီ - MACSSIS မုတင်ဂုတင်ကျိအဂံထံးအခိသုညါတခါလောတင်ကနဝဲဒ်တင်မဂုထီပကွံအတင်  
ဖဲတင်မလောအကလဲဆူညါန့လီ.

**တင်ပုဗုဒ္ဓခဲလင်န့ဘ်တင်ကွဲမုအီ, တင်တူလိာ်မုအီဒီးမုတင်မုသးမကလီ 100% ပွဲပွဲလီ.**  
တင်ဗုဒ္ဓသုညါမလိတဖ်အံတမုတင်ဒီးစဲးတခါဘ်, တင်အံမုတင်ဒုးပုဗုဒ္ဓအကျဲတဘျလောတင်ကဆိထံ  
တင်မလောပမလံအီလောတင်ကမဂုထီပကွံန့လီ. ပုတဂါလင်လင်အိဒီးခွဲးယာ်လောကသမတင်ပုဗုဒ္ဓ,  
မုတမု ထူးကွံအသးလောတင်ဗုဒ္ဓသုညါမလိတခါအံအပူလောတင်ဆာကတီတခါလင်လင်တဘျးမပွဲမုတ  
မုတင်မပွဲတင်ဗုဒ္ဓသုညါမလိတခါအံဝဲအလီခိန့လီ. ဝဲသးစုဒုးသုညါဘ်ကွဲဖဲ နဖိမုတအဲဒီး  
ပုဗုဒ္ဓလောတင်မတခါအံအပူဘျာန့တက့.

နမုအဲဒီးအါထီတင်ဂုတင်ကျိန့, ဝဲသးစုဆဲးကျိးဘ်ကွဲတက့.

ပွဲတင်သးတီ



ကိုခိန်